

الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية NATIONAL HEALTH REGULATORY AUTHORITY



مكتب الرئيس التنفيذي Chief Executive Office

Circular No. (11) 2020

Date: 19 MAR 2020

To All Healthcare Facilities

Sub: Suspension of manual hand-over of healthcare profissional licenses

As the National Health Regulatory Authority's commitment to ensure appropriate precautionary and preventative measures are taken to reduce the possibility of transmission of the COVID 19 virus and in accordance with the announcement by the Government Executive Committee chaired by HRH Prince Salman Bin Hamad Al Khalifa, the Crown Prince, Deputy Supreme Commander and First Deputy Prime Minister recommending.

The National Health Regulatory Authority announces offering its services electronically starting from Sunday 22nd March 2020 while limiting its services offered in the authority's premises to validation of medical reports and sick leaves. Our customrs can contact the relevant section as follows:

تعميم رقم (11) لسنة 2020

التاريخ: 19 مارس 2020م

إلى جميع المؤسسات الصحية بالمملكة الموضوع: تعليق تسليم تراخيص المهن الصحي

من منطلق المساهمة في الحد من انتشار فيروس الكورونا، وحرصاً على سلامة جميع المراجعين و الموظفين و بناءً على القرارات الصادرة من اللجنة التنسيقية برئاسة صاحب السمو الملكي ولى العهد نائب القائد الأعلى النائب الأول لرئيس مجلس الوزراء " بإستمرار سير العمل الإعتيادي بالمؤسسات العامة والخاصة و الحث على تطبيق العمل عن بعد متى ما توفرت الامكانيات لذلك"

تعلن الهيئة الوطنية لتنظيم المهن و الخدمات الصحية عن تقديم كافة خدماتها الكتر ونياً اعتباراً من يوم الأحد الموافق 22 مارس 2020، دون الحاجة للحضور الشخصى للمراجعين في مبنى الهيئة؛ فيما عدا اعتماد التقارير و الإجازات المرضية فستكون بالحضور الشخصى. ويمكن للمراجعين التواصل مع القسم المختص كما هو موضح أدناه

رقم التواصل Contact Number	البريد الالكتروني - Email	الوحدة - Unit	
17 113 329	medical@nhra.bh	Medical Doctors	الأطباء
	dental@nhra.bh	Dental	اطباء الاسنان
	pharmacy@nhra.bh	Pharmacy	الصيادلة
	nursing@nhra.bh	Nursing	التمريض
	allied@nhra.bh	Allied	المهن المعاونة

NHRA will suspend issuing professionals license cards for the meantime, a copy if the professional dashboard in his account of NHRA electronic system will be accepted. after payment the dashboard will show the personal information of the professional and the expiry date of his license.

Your cooperation is highly appreciated in improving health services in the Kingdom. وتنوه الهيئة أنه سيتم تعليق إصدار بطاقات التراخيص في الفترة الحالية ويستعاض عن البطاقة بطباعة الصفحة الخاصة بالممارس الصحى من حسابه على النظام الالكتروني للهيئة بعد أن يقوم بعملية الدفع والذي يبين المعلومات الشخصية للمهنى بالاضافة إلى تاريخ انتهاء الترخيص.

هذا ما لزم توضيحه، ولكم جزيل الشكر والتقدير على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

الدكتورة مريم عذبى الجلاهمة

Tel : +973 17 11 33 33

Fax : +973 17 11 33 59

P. O. Box: 11464, Manama Kingdom of Bahrain

eMail : info@nhra.bh Website: www.nhra.bh